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Att: Kårfullmäktige, kårstyrelsen, gruppledare, inspektor, proinspektor, verksamhetsrevisorer, sektioner. 

Föredragningslista / Kårfullmäktigesammanträde 

Datum: 2024-02-22 
Tid: 17:23-19.17 
Plats: Aula Biologica 

 

 

NÄRVARANDE 

 
Ledamöter: 

 
Sektion:  

 
Övriga adjungeringar och 
närvarande: 

Hilda Johansson 
Elvira Björk Silén 
Jonatan Widmark, talman 
Hedvig Palmqvist  
Jakob Wickenberg 
Timmy Nyberg, Kårhusstiftelsen 
Qiujun Zhang, ersättare 
André Isaksson 
Lexa Andersson Pettersson 
Maria Janulf 

SamSek 
SamSek 
SamSek 
SamSek 
SamSek 
SamSek 
DokSek 
BetSek 
BetSek 
HHUS 

Ella Forsman, 
organisationsutvecklare, adjungerad 
Jenny Lindberg, administratör med 
ombudsfunktion, adjungerad 
Stefan Brattlöf, kanslichef, 
adjungerad 
Samielle Drake, valberedning 
Timmy Nyberg, Kårhusstiftelsen 
David Sagebo, Västra Paviljongen 
 
 
Kårstyrelsen:  
Victor Holmström, ordförande  
Molly Hansson, vice ordförande lika 
villkor 
Theodor Varga Fridh, vice 
ordförande utbildning, utjusterad 
kl.18.25 
Felix Köhler, utbildningsbevakare 
HumFak/LH 
Tilde Sorsa, näringsliv- och 
medlemsansvarig 
Ebba Ellman, ledamot 
Lovisa Wallin, ledamot 
Filippa Hanna, ledamot 
Frida Nytell, ledamot 
Emelie Bonsér, ledamot 
 

Moa Fredriksson 
Julia Kenning 

JF 
JF 

Lina Malmström 
Ellen Johansson 

UmPe 
UmPe 

Hilding Bergstrand 
Linnéa Spång  
 

HumSek 
HumSek 
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FORMALIA 

F1 / Mötets öppnande 

Talman Jonatan Widmark förklarar mötet öppnat kl. 17.23. 

F2 / Adjungeringar 

Jonatan Widmark 

Kårfullmäktige beslutar via acklamation: 

Att adjungera närvarande tjänstemän med närvaro- och yttranderätt. 

F3 / Val av mötessekreterare 

Jonatan Widmark 

Kårfullmäktige beslutar via acklamation: 

Att välja Ella Forsman till mötessekreterare. 

F4 / Val av justeringspersoner 

Jonatan Widmark 

Kårfullmäktige beslutar via acklamation: 

Att välja Julia Kenning och André Isaksson till justeringspersoner tillika rösträknare. 

F5 / Tid för justering av protokoll 

Jonatan Widmark 

Kårfullmäktige beslutar via acklamation: 

Att fastställa datum för justering av protokoll till 2024-03-07. 
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F6 / Justering av röstlängd 

Jonatan Widmark 

Bilaga F6 

Kårfullmäktige beslutar via acklamation: 

Att fastställa röstlängden till 16 av 31 ledamöter. 

F7 / Avsägelser 

Jonatan Widmark 

Följande avsägelse har inkommit: 

- William Sundström gällande posten som ledamot 7 för SamSek i kårfullmäktige. 

Kårfullmäktige beslutar via acklamation: 

Att lägga avsägelsen till handlingarna.  

F8 / Mötets behöriga utlysande 

Jonatan Widmark 

Kallelsen gick ut 2024-02-08 och handlingarna 2024-02-16. 

Kårfullmäktige beslutar via acklamation: 

Att anse mötet behörigt utlyst. 

F9 / Fastställande av föredragningslista 

Jonatan Widmark 

Kårfullmäktige beslutar via acklamation: 

Att fastställa föredragningslistan. 

BESLUTSUPPFÖLJNING 

BU1 / Föregående protokoll 

Ella Forsman 

Bilaga BU1 

Sammanfattning av beslut från föregående protokoll, KF 2023-12-12. 

Kårfullmäktige beslutar via acklamation:  

Att lägga protokollet till handlingarna.  
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MEDDELANDEPUNKTER 

M1 / Kårstyrelsen informerar 

Kårstyrelsen 

Bilaga M1 

Kårstyrelsen informerar om verksamheten som bedrivits sedan senaste fullmäktigesammanträdet.  

Victor har varit på flera sammanträden med SFS, deltagit på Luciabal och skrivit gemensamma 

debattartiklar med 6S och U6 som handlade om fribeloppet. Artiklarna har publicerats som insändare. 

Tillsammans med U6 har ett uttalanden om höjning av studielånet påpekats. Hörandeförsamlingens 

platser är fyllda, en av posterna delegerades dock till NTK. Kårstyrelsen ska ha ett möte med NTK och 

UMS imorgon, de har tillsammans skapat ett nytt samarbetsorgan. Namnet på organet ska diskuteras 

imorgon och de frågor som ska vara huvudsakliga på sammanträdena är frågor som rör Umeå som 

studentstad. 

Molly meddelar att AMU har arbetat mycket med de två stora huvudprojekten mensskydd och 

felanmälningar. MHFA (utbildning inom första hjälpen till psykisk ohälsa) har hållits av Studenthälsan. 

USAM-gruppen som anordnar mottagning kommer i år att förändra materialet och detta har arbetats med 

inom AMU.  

Theodor meddelar att de har hållit en utbildning för studentrepresentanterna. Dock skickades anmälan ut 

lite för sent och det blev därav väldigt få anmälda, de ska strukturera kallelserna framöver för att öka 

antalet deltagare. Theodor har träffat flera föreningar inom kommunen för att diskutera bland annat gratis 

busstrafik för ungdomar, de ska ses igen den 11 april och då ska även Molly delta. Theodor och Ella har 

skrivit remissvar gällande ökade möjligheter till omställningsstudiestöd för personer inom bristyrken.  

Tilde meddelar att hon, sedan förra mötet, har hållit en ordförandeträff tillsammans med Victor och Ella 

där det var ett högt deltagande från ledamöter och sektioner. NLU (näringslivsutskottet) presenterades och 

Tilde arbetar just nu mycket med uppstart av utskottet. Utöver det arbetar Tilde mycket med samordning 

och arrangemang med kårhuset och planering av Valborg på campus.  

Felix meddelar att han har arbetat med att implementera ett utbildningsutskott på HumFak, Ella har följt 

med på ett brainstorming möte. Utskottet har nu skapats och ska ha ett första möte inom kort. Felix har 

skickat ut enkäter gällande VFU och samverkat med Umpe för att svara på en remiss gällande just VFU. I 

övrigt arbetar Felix med upprättandet av en kontinuerlig kontakt med sektionerna.  

Julia frågar hur det går med samarbetet med kårhuset och dess marknadsföring. Tilde svarar att det finns 

representanter från kårhuset här idag och att de kommer få prata mer kring detta, men det finns lite 

utmaningar just nu och Tilde vill inte uttala sig för mycket. Kårstyrelsen diskuterar mycket kring kårhuset 

i kommunikationsplanen som de arbetar fram just nu och Tilde arbetar med att sprida information om 

kårhuset på sociala medier.  
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M2 / Mötesdatum för KS+KF 

Victor Holmström 

Kårstyrelsen har fastställt vårterminens kårstyrelsemöten och kårfullmäktigesammanträden. Följande 

datum har fastställts: 

KS: 5/3, 9/4, 6/5. 

KF: 14/3 (extrainsatt), 15/5. 

M3 / Valberedningen informerar 

Jonatan Widmark 

Bilaga M3 

Valberedningen informerar om verksamheten som bedrivits sedan senaste fullmäktigesammanträdet. 

Jonatan meddelar att valberedningen, i korthet, arbetar för fullt med att få in nomineringar till 

kårfullmäktige och att de samarbetar mycket med kansliet. De har fått in två sektionsrepresentanter till 

valberedningen, en person från JF och en från SamSek och det kommer förmodligen fler som ska hjälpa 

till med rekryteringsarbetet snart. Jonatan försöker besöka så många föreningar och sektioner han hinner 

för att informera om valet.  

Julia funderar över engagemanget inför Kårvalet. Jonatan meddelar att valberedningen stått i Lindell och i 

Humanisthuset med fika och att studenter verkar intresserade. Samielle informerar om att flera studenter 

självmant tar informationsblad vilket tyder på intresse. Molly undrar över sista nomineringsdag och 

Jonatan svarar att det är den 4 mars.  

M4 / Stiftelsen Folkuniversitetet informerar 

Jonatan Widmark 

Bilaga M4 

Folkuniversitetet informerar om verksamheten som bedrivits under den senaste tiden.  

Se information i bilaga.  

M5 / Stiftelsen Studenthälsan informerar 

Jonatan Widmark 

Bilaga M5 

Studenthälsan informerar om verksamheten som bedrivits under den senaste tiden.  

Stiftelsen har varit vilande under höstterminen men de planerar en uppstart nu under vårterminen.  
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M6 / Kårhusstiftelsen informerar 

Timmy Nyberg 

Kårhusstiftelsen informerar om verksamheten som bedrivits under den senaste tiden.  

Timmy meddelar att de kommer föredra två delar idag, en från Timmy gällande Kårhusstiftelsen och en 

del av David Sagebo kring Västra paviljongens verksamhet.  

Kårhusstiftelsen har arbetat under två år för att starta upp kårhuset på Västra Paviljongen. De har planerat 

och varit en aktiv part i hela projektet. De har köpt upp NTK:s och Umeå studentkårs andelar i Kårmedia 

AB och har nu skapat bolaget Västra paviljongen kök och restaurang av före detta Kårmedia. I oktober 

fick stiftelsen nycklarna till kårhuset och då började de arbetet med möblemang, anpassning av kök, 

inventarier mm. Vidare har de även tagit investeringsbeslut. Stiftelsen har hela tiden haft ett tänk kring 

lunchverksamhet, studieplatser, nattklubbsverkamshet. Stiftelsen har byggt en organisation där stiftelsen 

står för fasta kommunikationer, ekonomi, avtal mm. Västra paviljongen kök och restaurang AB (VP) är 

ansvarig för driften, driva verksamhet, att anställa personal mm. Kårshustiftelsen dirigerar vilken 

verksamhet som bolaget ska utföra och vilket syfte VP har. Kårhuset ska vara en plats för Umeå 

studentkårs medlemmar. De har nu skickat in ansökningar för livsmedelstillstånd, alkoholtillstånd med 

flera. Nu har verksamheten testats och startats upp och de arbetar för att höja den maximala 

deltagandekapaciteten som just nu är runt 400 personer. Korrigeringar har behövt göras, exempelvis 

gällande brandskydd och sådant som är kopplat till inventarier. Stiftelsen har tagit investeringsbeslut i ljud 

och belysning. En eventdisplay för konferenslösningar och nattklubbsljud är justerat och färdigt för 

uppstart. Luncherna har redan öppnats för hela allmänheten. Vidare kommer kårhuset öppnas mer och 

mer. De måste nu skapa rutinerna kring ekonomistyrning, verksamhetsplanering mm. och de har delegerat 

uppgifter till andra bolag för att driva kårhuset. Det har avslutningsvis varit en lång process och de satsar 

mycket på att skapa samarbeten med kommun, diverse intressenter och kulturlivet i Umeå då dem vill 

vara en stor del av kulturen i staden och arbetar för en bra kulturscen. De vill framåt kunna ansöka om 

projektmedel för att utöka verksamheten. De arbetar även med den fortsatta långsiktigheten i 

Kårhusstiftelsens styrelse, Timmy har suttit i styrelsen i 5 år nu varav 4 som ordförande. Vice ordförande, 

Christoffer Andersson, har suttit i 4 år. Meningen är att de två är i tur att avgå och därför ska dem nu på 

måndag inrätta en valberedning för att utse en ny styrelse och arbeta med överlämning. Nästa steg är att 

nya personer ska kunna vidareutveckla det som nu har skapats.  

Julia frågar om de ekonomiska förutsättningarna varit som förväntat och hur de förvaltat lånet från Umeå 

studentkår. Timmy svarar att det finns förnyat avtal, likvida medel är nu på 5 milj.kr och överskott 1 

milj.kr som ska delas ut under våren. De står just nu på en ekonomiskt stabil nivå men det borgenärskap 

Umeå studentkår har gett Kårhusstiftelsen har inte använts ännu, då de funderar på när det kommer vara 

bäst läge att ansöka om lån hos banken. Timmy berättar även om att det har skapats ryktesspridning kring 

verksamheten, de vill uppmärksamma oss om att serveringstillståndet de ansökt om idag fått avslag. Miljö 

hälsoskydd har tagit detta beslut och det verkar som att kårhuset har blivit utsatta för ett sabotage. 

Kårhuset har skapats en strategi och plan för detta, de kommer att göra en överklagan och har kontakt 

med en advokatbyrå. De tittar på ett åtgärdspaket; ett förslag på hur de kan åtgärda det som bör åtgärdas 

och få tillståendet beviljat. Timmy beklagar verkligen detta. Emelie undrar vad som behöver åtgärdas. 

Timmy svarar att kommunen är väldigt svåra att få ett tillstånd hos, och när de fått negativ information 

om något så är det lättare för dem att ge avslag och stå på den trygga sidan. Timmy menar dock på att de 

kommer att vinna i rätten, men att detta kommer ta tid och kosta pengar. De får hantera situationen och 

förbereda för framtiden så gott de kan. Emelie undrar hur det kommer påverka föreningar, Timmy 
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meddelar att David Sagebo är ansvarig för detta. Men att följderna ät att det kostar pengar för stiftelsen 

och att de aktiviteter som än så länge är inbokade i mars kommer behöva skjutas upp eller arrangeras på 

andra platser.  

David Sagebo som är anställd hos Västra paviljongen kök och restaurang AB meddelar att problemet är 

att den juridiska tolkningen som kommunen har tagit är att de menar på att kårhuset, under en specifik 

sittning, brutit mot alkohollagen. Visita menar dock på att dem inte omfattas av denna lag. De har lämnat 

in en skriftligt redogörelse för situationen och han ska ha ett möte med nämnden på tisdag och diskutera 

om åtgärdsplanen fungerar samt om det eventuellt kommer gå att hålla ett extra nämndsammanträde. Vill 

det sig illa så är det sammanträdet i slutet på mars som gäller. Helgens aktiviteter är ombokade till 

Fabriken och VP kommer att leverera mat dit. På tisdag vet dem betydligt mer. De väntar även på andra 

förslag på åtgärder från nämnden.  

Lina frågar om ryktesspridningen och hur detta gått till. David är lite osäker, men de berättelser som 

kommit fram till nämnden är att VP skulle ha serverat alkohol under en sittning. Men detta stämmer inte 

då de endast har hyrt ut lokalen, de har inte haft någon form av alkoholservering. Föreningarna har haft 

medtag av egen alkohol. Det har tagits bilder på alkohol som står på borden och sedan spridits med falsk 

information. 

David fortsätter berätta att det som varit superkul är att de fått bra samarbete med Villan, E-puben och 

påbörjat samarbete med Skogis. De har fått ihop en bra mötesstruktur med de som är kåransvarig för 

pubarna. De har en fantastisk bokningsöversikt framöver då dem i princip är fullbokade. Alla som kommit 

förbi lokalen är superintresserade av att arrangera evenemang där. Det höga intresset har även gjort att de 

kan ta sätta högre priser. Verksamheten kommer bli toppen i framtiden och med de åtgärdsplaner som 

finns tror han inte att tillstånden kommer att nekas. VP:s luncher har gått bra fram till att det blev ett 

problem med vattenläckage och luncherna efter det har varit av och på, förra veckan var det stängt. Idag 

har det varit runt 16 studenter och studerat där. Designhögskolan kommer bygga ett spel runtom i lokalen, 

de har även bra samarbeten med restauratörer i stan och har påbörjat prata om nätverk kring det. De har 

kontinuerlig kontakt med Polisen och Säpo, kring bland annat riskhantering. Mer eller mindre har de även 

en plan för att i framtiden potentiellt kunna erbjuda upp till 500 personer att vistas i lokalen samtidigt. 

Utöver detta finns det dock problem med att få in personal, det är många som inte förstår att det är en stor 

omställning att gå från att endast servera lunch och sedan öppna nattklubb. Problem med för få 

ordningsvakter i stan. De bygger just nu även om det ljus- och ljus som de erhöll av Umeå studentkår till 

en mobil anläggning som är ämnad för uthyrning. I dagsläget har de 4,5 anställda och några timanställda. 

De pratar med varje förening som är där om de är någon som vill ha extrajobb när nattklubben öppnar, 

bar, servering, garderob osv. Alla matleveranser från dem till Fabriken sker via ett avtal, de arbetar på att 

få till samma avtal med Villan, E-puben, och Skogis.  

 

Theodor Varga Fridh utjusteras kl. 18.25. 

 

Kårfullmäktige beslutar via acklamation: 

Att ajournera mötet till 18.35. 

Talmannen öppnar mötet kl. 18.35. 
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DISKUSSIONSPUNKTER 

D1 / Kommunikationsplan 

Victor Holmström 

Bilaga D1 

Kårstyrelsen har påbörjat arbetet med kommunikationsplanen som ska antas under våren och kommer att 

gälla i tre år framåt. Styrelsen öppnar nu upp för diskussion för att få fullmäktiges åsikter och förslag på 

innehåll.  

BESLUTSPUNKTER 

B1 / Hedersutnämningar 

Kårstyrelsen 

Bilaga B1_1, B1_2, B1_3 

Kårstyrelsen har tagit fram ett nytt styrdokument med syfte att förenkla reglerna för utdelning av Umeå 

Studentkårs hedersutnämningar, göra informationen mer tillgänglig samt införa en ny hedersutnämning - 

"Norrskensordern". 

Kårfullmäktige beslutar via acklamation: 

Att avskaffa styrdokumentet "Regel för Lauramedaljen". 

Att avskaffa styrdokumentet ”Regel för hedersmedlemskap". 

Att anta styrdokumentet ”Regel för Umeå Studentkårs Hedersutnämningar”. 
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B2 / Fyllnadsval kårstyrelsen 

Valberedningen 

Bilaga B2 

Det finns en vakant post i kårstyrelsen som ledamot med ansvar för utbildningsbevakning av 

Samhällsvetenskapliga fakulteten. Valberedningen har under denna termin intervjuat kandidater till posten 

och har nu inkommit med en nominering. 

Kårfullmäktige beslutar via acklamation: 

Att till posten som Utbildningsbevakare för SamFak och ledamot i kårstyrelsen utse Anton Sandin med 

start den 1/3–24.  

B3 / Resultat- och balansräkning för verksamhetsåret 22/23 

Jonatan Widmark 

Punkten bordlades under KF 2023-12-12 till dagens möte. På grund av att resultat- och balansräkning 

ännu inte är klar kan inget beslut fattas under detta möte. 

Kårfullmäktige beslutar via acklamation: 

Att bordlägga ärendet till kårfullmäktige 2024-03-14. 

Protokollsanteckning: Julia Kenning yttrar sin ståndpunkt i ärendet och att det inte är okej att detta inte 

är färdigt ännu - oavsett anledningar. 

B4 / Disposition av föregående verksamhetsårs överskott eller täckning av 
underskott 

Jonatan Widmark 

Punkten bordlades under KF 2023-12-12 till dagens möte. På grund av att dispositionen ännu inte är klar 

kan inget beslut fattas under detta möte. 

Kårfullmäktige beslutar via acklamation: 

Att bordlägga ärendet till kårfullmäktige 2024-03-14. 

B5 / Beslut om ansvarsfrihet för föregående verksamhetsårs kårstyrelse 

Jonatan Widmark 

Punkten bordlades under KF 2023-12-12 till dagens möte. På grund av att resultat- och balansräkning 

samt disposition ännu inte är klar kan inget beslut fattas under detta möte. 

Kårfullmäktige beslutar via acklamation: 

Att bordlägga ärendet till kårfullmäktige 2024-03-14.  
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B6 / Halvårsbokslut för verksamhetsåret 

Jonatan Widmark 

Under Vårfullmäktige ska punkten om halvårsbokslut för verksamhetsåret behandlas. Halvårsbokslutet är 

inte klar ännu och därav kan inget beslut fattas under detta möte. 

Kårfullmäktige beslutar via acklamation: 

Att bordlägga ärendet till kårfullmäktige 2024-03-14.  

B7 / Adekvata revideringar av budget 

Jonatan Widmark 

Under Vårfullmäktige ska punkten om att genomföra adekvata revideringar av budget på förslag av 

kårstyrelsen behandlas. På grund av att halvårsbokslutet inte är klar kan inget beslut fattas under detta 

möte. 

Kårfullmäktige beslutar via acklamation: 

Att bordlägga ärendet till kårfullmäktige 2024-03-14.  

F10 / Mötets avslutande 

Talmannen avslutar mötet kl. 19.17. 
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